

## **ENGLISH**

### **\$150 Shop Card Offer:**

Purchase participating Googlebook laptops and receive a \$150 Costco Shop Card.

Valid for orders placed Costco.ca only, while quantities last. Multiple participating Googlebooks can be combined in the same order with a limit of 2 shopcards per member. If it is discovered by Costco that any person has attempted to use multiple names, multiple identities, multiple accounts and/or any other means not in keeping with Costco's interpretation of these terms and conditions to participate in or to disrupt this promotion, then their orders may be canceled or reduced at the sole and absolute discretion of Costco. The promotional offer will immediately be voided if Costco determines that it was at any time obtained illegally (including by fraud) or in a manner contrary to these terms and conditions.

Valid for orders placed on Costco.ca only between 09/22/26 to 10/31/26, and qualifying orders will have at least \$0.01 deducted in cart. This promotion can be combined with other Computer offers.

An email with a link to your Digital Costco Shop Card will be delivered within 3 weeks of your order arriving at its final ship-to address. Promotional email will be delivered to the Bill To email address on the purchaser's Costco.ca account. If you have a filter on your email, please add to your white list: [communications@digitalshopcards.costco.ca](mailto:communications@digitalshopcards.costco.ca). Digital Shop Cards can be printed or saved as PDFs to share with others.

## **FRENCH**

### **Offre de carte d'achat Costco de 150 \$ :**

Achetez des ordinateurs portables Googlebook participants et recevez une carte d'achat Costco de 150 \$.

Offre valide sur les commandes sur Costco.ca seulement, jusqu'à épuisement des stocks. Vous pouvez combiner plusieurs Googlebooks participants dans une même commande. Avec un limite de 2 cartes Achat par membre. Un seul compte Costco.ca par membre Costco est admissible à cette promotion. Si Costco découvre qu'une personne a tenté d'utiliser plusieurs noms, plusieurs identités, plusieurs comptes et/ou tout autre moyen non conforme à l'interprétation des présentes conditions par Costco

pour participer à cette promotion ou la perturber, ses commandes pourront être annulées ou réduites à la seule et entière discrétion de Costco. L'offre promotionnelle sera immédiatement annulée si Costco détermine qu'elle a été obtenue à tout moment de manière illégale (y compris par fraude) ou d'une manière contraire aux présentes conditions générales.

Valide uniquement pour les commandes passées sur Costco.ca entre le 22/09/26 et le 31/10/26. Un rabais d'au moins 0,01 \$ sera automatiquement déduit du panier pour les commandes admissibles. Cette promotion peut être combinée avec d'autres offres sur les ordinateurs.

Un courriel contenant un lien vers votre carte Achat numérique de Costco vous sera envoyé dans les 3 semaines suivant l'arrivée de votre commande à son adresse de livraison finale. Le courriel promotionnel sera envoyé à l'adresse courriel de facturation associée au compte Costco.ca de l'acheteur. Si vous utilisez un filtre anti-pourriel, veuillez ajouter l'adresse suivante à votre liste d'expéditeurs autorisés : [communications@digitalshopcards.costco.ca](mailto:communications@digitalshopcards.costco.ca). Les cartes Achat numériques peuvent être imprimées ou enregistrées au format PDF pour être partagées avec d'autres personnes.

## Terms and Conditions

- **Promotion Name:** Members Receive \$150 Costco Shop Card
- **Promotion Period:** Valid only for qualifying orders placed between September 21, 2026 and October 31, 2026 (11:59 PM EDT).
- **Qualifying Items:**
  - **Products:** Googlebook Laptops
  - **Item Numbers:**
    - 5984195 (ASUS)
    - 5514970 (Acer)
    - 8306000 (Lenovo)
  - **Model Numbers:**
    - CX9406CAA-DSU51T-CB (ASUS)
    - GP714-91N-70CH (Acer)
    - 83W6000FCF (Lenovo)
  - **Search term:** bsp2511134
- **Eligibility & Membership Verification:**
  - **Member Status Required:** This offer is strictly exclusive to active Costco Members.
  - **Validation Timing:** The purchaser must hold an active and valid Membership at the time of purchase to qualify for the promotion.
  - **Purchase Restriction Note:** While the website allows any member tier to add the item to their cart and complete the purchase, only verified Members will receive the shop card.
- **Fulfillment & Distribution:**
  - **Automatic Delivery:** Qualified Members do not need to submit a separate claim form; the digital Costco Shop Card will be automatically issued and emailed.
  - **Timeline:** The digital Costco Shop Card will be sent 3 weeks after the product is delivered to the member Ship To delivery address.
- **Combinability:**
  - **Offer Stacking:** This offer can be combined with other active promotions. This includes any concurrent online appliance events, such as the "Spend & Get" electronics savings (e.g., Spend \$349.99-\$499.99 Get \$50 OFF) if purchased during the same transaction.

**Valid for orders placed Costco.ca only, while quantities last.**

**Limit of 1 Digital Costco Shop Card per item purchased, per member order.**

Members who purchase a qualifying Googlebook laptop (5984195, 5514970, 8306000) between September 21, 2026, and October 31, 2026, will receive a \$150 Digital Costco Shop Card. This promotion is strictly exclusive to active Costco Members, and the purchaser must hold an active Membership at the time of purchase to qualify. The Digital Costco Shop Card will be automatically issued and emailed to the qualified member, 3 weeks after the Googlebook delivery. This offer can be combined with other active promotions. This includes any concurrent online appliance events, such as the "Spend & Get" electronics savings (e.g., Spend \$349.99-\$499.99 Get \$50 OFF) provided the qualifying items are purchased together in a single transaction.

### **Conditions générales**

- **Nom de la promotion :** Les membres recevront une carte Achat de Costco de 150 \$
- **Période de la promotion :** Valide uniquement pour les commandes admissibles passées entre le 21 septembre 2026 et le 31 octobre 2026 (23 h 59 HAE).
- **Articles admissibles :**
  - **Produits :** Ordinateurs portables Googlebook
  - **Numéros d'articles :**
    - 5984195 (ASUS)
    - 5514970 (Acer)
    - 8306000 (Lenovo)
  - **Numéros de modèles :**
    - CX9406CAA-DSU51T-CB (ASUS)
    - GP714-91N-70CH (Acer)
    - 83W6000GCF (Lenovo)
  - **Search term:** bsp2511134
- **Admissibilité et vérification de l'adhésion :**
  - **Statut de membre requis :** Cette offre est strictement réservée aux membres actifs de Costco.

- **Moment de la vérification** : L'acheteur doit détenir une adhésion active et valide au moment de l'achat pour être admissible à la promotion.
- **Remarque sur les restrictions d'achat** : Bien que le site Web permette à n'importe quel niveau d'adhésion d'ajouter l'article au panier et de finaliser l'achat, seuls les membres vérifiés recevront la carte Achat.
- **Traitement de la commande et distribution** :
  - **Envoi automatique** : Les membres admissibles n'ont pas besoin de soumettre de formulaire de réclamation distinct; la carte Achat numérique de Costco sera automatiquement émise et envoyée par courriel.
  - **Délai** : La carte Achat numérique de Costco sera envoyée 3 semaines après la livraison du produit à l'adresse de livraison du membre.
- **Combinaison d'offres** :
  - **Cumul des offres** : Cette offre peut être combinée avec d'autres promotions actives. Cela comprend tout événement simultané en ligne sur les appareils électroniques, comme l'offre d'économie « Économisez à l'achat » (ex. : dépensez entre 349,99 \$ et 499,99 \$ et obtenez 50\$ de rabais), à condition que les articles soient achetés au cours de la même transaction.

**Valide pour les commandes passées sur Costco.ca seulement, jusqu'à épuisement des stocks.**

**Limite d'une (1) carte Achat numérique de Costco par article acheté, par commande de membre.**

Les membres qui achètent un ordinateur portable Googlebook admissible (5984195, 5514970, 8306000) entre le 21 septembre 2026 et le 31 octobre 2026 recevront une carte Achat numérique de Costco de 150 \$. Cette promotion est strictement réservée aux membres actifs de Costco, et l'acheteur doit détenir une adhésion active au moment de l'achat pour être admissible. La carte Achat numérique de Costco sera automatiquement émise et envoyée par courriel au membre admissible 3 semaines après la livraison du Googlebook. Cette offre peut être combinée avec d'autres promotions actives. Cela comprend tout événement simultané en ligne sur les appareils électroniques, comme l'offre d'économie « Économisez à l'achat » (ex. : dépensez entre 349,99 \$ et 499,99 \$ et obtenez 50\$ de rabais), à condition que les articles admissibles soient achetés ensemble en une seule transaction.